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Łódź,	25	lutego	2025	r.	

Hanna	Zdanowska	
Prezydent	Miasta	Łodzi	

	 											
INTERPELACJA	

w	sprawie	remontu	ul.	Wojska	Polskiego	

	 	

Szanowna	Pani	Prezydent,	

niniejszą	 interpelację	 składam	 na	 wniosek	 licznych	 głosów	 mieszkańców	 miasta	 Łodzi	
zaniepokojonych	przebiegiem	remontu	ulicy	Wojska	Polskiego.		

Z	wielu	zgłoszeń	wynika,	że	pomimo	ponad	trzy	lata	trwającego	remontu,	nie	uwzględniono	w	
nim	innych	ulic,	które	łączą	się	z	ul.	Wojska	Polskiego.	Mieszkańcy	skarżą	się	w	szczególności	na	
fatalny	 stan	 nawierzchni	 oraz	 brak	 chodników	 umożliwiających	 bezpieczne	 i	 komfortowe	
poruszanie	się.	Jako	przykład	często	podawana	jest	ul.	Czeremoska,	która	sprawia	wrażenie	od	
lat	 całkowicie	 zapomnianej	 przez	 służby	 miejskie.	 Zwrócono	 mi	 uwagę,	 że	 próby	 naprawy	
nawierzchni	 wskazanej	 ulicy	 poprzez	 dosypywanie	 żwiru	 nie	 przynoszą	 oczekiwanego	
rezultatu,	a	mieszkańcy	cały	czas	pozbawieni	są	odpowiedniego	przejścia.		

Ponadto,	chciałabym	również	zwrócić	uwagę	na	kwestię	obiecanych	nasadzeń	zieleni.	W	trakcie	
planowania	 inwestycji	 zapewniano,	 że	 teren	 wzdłuż	 ul.	 Wojska	 Polskiego	 zostanie	 pokryty	
roślinnością,	 co	 miało	 poprawić	 estetykę	 oraz	 jakość	 powietrza	 w	 okolicy.	 Pomimo	 to,	
mieszkańcy	nie	zauważają	żadnych	przemian	w	tym	zakresie,	a	część	obiecanych	zmian	zdaje	się	
pozostawać	niezrealizowana.		

W	związku	z	powyższym	wnoszę	o:		

1. zweryMikowanie	stanu	dróg	łączących	się	z	ul.	Wojska	Polskiego,		

2. niezwłoczne	opracowanie	planu	remontu	przedmiotowych	dróg	w	przypadku,	gdyby	ich	
stan	okazał		się		niesatysfakcjonujący,	

3. przedstawienie	w	 odpowiedzi	 na	 niniejszą	 interpelację	 terminów,	 w	 jakich	 niezbędne	
remonty	zostaną	przeprowadzone,		

4. zbadanie	stanu	zieleni		wzdłuż	ul.	Wojska	Polskiego	oraz	dodanie	nowych	nasadzeń.		

Z	wyrazami	szacunku	

Beata	Bilska




